

湖北经济学院教职工因公临时出国（境）信息公示

编号：2017— 001 号

出访团组名称	旅游与酒店管理学院赴澳大利亚学术交流团				
团长姓名、所在单位、职务、职称	邓毅				
出访人团组成员	所在单位	职称（职务）			
邓毅	旅游与酒店管理学院	教授（院长）			
谭志国	旅游与酒店管理学院	副教授（副院长）			
陈才胜	旅游与酒店管理学院	副教授			
邹志平	旅游与酒店管理学院	副教授			
出访国家或地区	澳大利亚				
拟访日期（含离、抵境日期）	3月7日-17日	天数	11	人数	4
出访目的及预期成果	赴澳大利亚格里菲斯大学参加“中西方饮食文化对话”学术论坛，推广中华饮食文化，扩大湖北经济学院中华饮食文化基地的国际影响力；拟与格里菲斯大学进行酒店管理等商科教育方面开展师资培训和合作办学交流，拓展湖北经济学院旅游与酒店管理学院国际合作渠道。				
邀请单位情况介绍	格里菲斯大学是澳大利亚联邦政府投资承建的一所高等学府。大学除传统的环境科学、亚洲研究等教学研究强项，大学酒店管理课程和商科课程是澳大利亚首屈一指的课程，旅游与酒店管理专业在世界范围内具有影响力。				
经费来源及拟支出金额	经旅游与酒店管理学院党政联席会商议决定，所需资金由汉语国际推广中华饮食文化培训基地和旅游与酒店管理学院承担。 往返机票费用 5000 元/人×4 人=20000 元。食宿费用 500 元·人/天×4 人×10=20000 元。总计 40000 元。				
出访任务及日程安排（包括出访途经城市线路安排）	3月7日武汉下午5点天河机场出发，广州中转。（第1日） 3月8日上午8:30抵达布里斯班，下午抵格里菲斯大学。（第2日） 3月9日考察格里菲斯大学教学设施，与格里菲斯大学旅游学院及孔子学院教师交流。（第3日） 3月10日参加中西饮食文化论坛。（第4日） 3月11日参加中西饮食文化论坛，并作主旨讲演。（第5日）				

	<p>3月12日走访黄金海岸中餐馆，与餐饮从业专家座谈。(第6日)</p> <p>3月13日中华美食鉴赏会筹备。(第7日)</p> <p>3月14日中华美食鉴赏会筹备。(第8日)</p> <p>3月15日中华美食鉴赏会现场展示(第9日)</p> <p>3月16日走访黄金海岸餐饮协会，与餐饮从业专家座谈(第10日)</p> <p>3月17日9:55布里斯班出发，广州中转，晚上20:55分抵达武汉天河机场，返回湖北经济学院(第11日)</p>
<p>事后汇报</p>	<p>请在回国后10日内向国际交流与合作处(港澳台事务办公室)汇报上述公示内容的实际执行情况并提交报告。</p>
<p>公示期7天，如有异议，请于2017年1月10日下午5:00前请将书面意见反馈至国际交流与合作处(港澳台事务办公室)，联系电话：027-81973927</p>	

请在此处粘贴邀请函扫描件：



Tourism Confucius Institute

Gold Coast campus
Griffith University, Queensland 4222
Australia

Telephone +61 (0)7 5552 7479
Facsimile +61 (0)7 5552 8978

<https://www.griffith.edu.au/tourism-confucius-institute>

7 December 2016

Prof DENG Yi (邓毅)
Dean, School of Tourism and Hotel Management
Hubei Economics Institute
湖北经济学院
旅游与酒店管理学院院长

Dear Prof Deng,

On behalf of the Tourism Institute at Griffith University I wish to invite you to Brisbane between 7 March and 17 March 2017 to participate in the academic forum: East-West Food Dialogue and the Chinese Food Festival that the Institute are organising with sponsorship from the Global Confucius Institute Headquarters (国家汉办_孔子学院总部).

We look forward to your positive response.

Yours faithfully

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Leong Liew", written over a horizontal line.

Professor Leong Liew
Director

www.griffith.edu.au

Gold Coast Logan Mt Gravatt Nathan South Bank



Tourism Confucius Institute

Gold Coast campus
Griffith University, Queensland 4222
Australia

Telephone +61 (0)7 5552 7479
Facsimile +61 (0)7 5552 8978

<https://www.griffith.edu.au/tourism-confucius-institute>

7 December 2016

Assoc. Prof CHEN Caisheng (陈才胜)
School of Tourism and Hospitality Management
Hubei University of Economics
湖北经济学院
旅游与酒店管理学院

Dear Prof Chen,

On behalf of the Tourism Institute at Griffith University I wish to invite you to Brisbane between 7 March and 17 March 2017 to participate in the academic forum: East-West Food Dialogue and the Chinese Food Festival that the Institute are organising with sponsorship from the Global Confucius Institute Headquarters (国家汉办_孔子学院总部).

We look forward to your positive response.

Yours faithfully

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Liew" with a flourish underneath.

Professor Leong Liew
Director

www.griffith.edu.au

Gold Coast Logan Mt Gravatt Nathan South Bank



Tourism Confucius Institute

Gold Coast campus
Griffith University, Queensland 4222
Australia

Telephone +61 (0)7 5552 7479
Facsimile +61 (0)7 5552 8978

<https://www.griffith.edu.au/tourism-confucius-institute>

7 December 2016

Assoc. Prof ZOU Zhiping (邹志平)
School of Tourism and Hospitality Management
Hubei University of Economics
湖北经济学院
旅游与酒店管理学院

Dear Prof Zou,

On behalf of the Tourism Institute at Griffith University I wish to invite you to Brisbane between 7 March and 17 March 2017 to participate in the academic forum: East-West Food Dialogue and the Chinese Food Festival that the Institute are organising with sponsorship from the Global Confucius Institute Headquarters (国家汉办_孔子学院总部).

We look forward to your positive response.

Yours faithfully

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Leong Liew", written in a cursive style.

Professor Leong Liew
Director

www.griffith.edu.au

Gold Coast Logan Mt Gravatt Nathan South Bank



Attachment: the Schedule of the Academic Exchange Tour

On 7th. March, arrive at Griffith University.

On 8th. March, visit teaching infrastructures of the Griffith University and sharing exchanges with staff of Griffith Institute for Tourism.

On 9th. March, attend the academic forum: East-West Food Dialogue.

On 10th. March, attend the academic forum: East-West Food Dialogue and deliver keynote speech.

On 11th. March, survey the Hilton Surfers Paradise Hotel and other enterprises.

On 12th. March, visit Chinese restaurant in Gold Coast and hold symposium with professional experts.

On 13th. March, prepare for the opening ceremony of the 3rd Chinese Food Festival.

On 14th. March, prepare for the opening ceremony of the 3rd Chinese Food Festival.

On 15th. March, cooking demonstration at the 3rd Chinese Food Festival.

On 16th. March, visit Restaurant and Catering Association of Gold Coast and hold symposium with professional experts in catering.

On 17th. March, back to Hubei University of Economics